
دبیــر انجمــن تولیدکننــدگان و
تأمین کنندگان برنج ایران: با
اسـتمرار واردات برنـج؛ در ایـن

بازار کمبودی نخواهیم داشت

مسیح کشاورز گفت: با برنامهریزیهای انجام شده اگر تأمین برنج
خارجی تا ۳ ماه آینده طبق برنامه انجام شود، تا پایان سال در این

حوزه مشکلی نخواهیم داشت.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، مسیح
کشاورز دبیر انجمن تولیدکنندگان و تأمین کنندگان برنج ایران در
گفتوگو با رادیو اقتصاد اظهار داشت: اگر بتوانیم تا پایان سال
برنج مورد نیاز کشور را تأمین کنیم تا پایان سال مشکلی نخواهیم

داشت.

وی با اشاره به اینکه پایان سال علاوه بر نوروز مصادف با ماه
مبارک رمضان است؛ گفت: اگر بتوانیم تا پایان سال ۳۰۰ تا ۵٠٠ هزار
تن واردات برنج داشته باشیم، در بازار برنج خارجی کمبود و گرانی

نخواهیم داشت.

کشاورز گفت: امسال تنوانستیم با راه اندازی کارخانههای صنعتی
جدید و همکاری با سایر کارخانههای تولید برنج کیفیت و قیمت برنج
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ــه ــطه ب ــدون واس ــی ب ــج ایران ــرد. برن ــدا ک ــاهش پی ــی ک داخل
فروشگاههـای زنجیره ای عرضه میشـود. بـا ایـن اقـدام اختلاط برنـج
ایرانی و خارجی از بین رفت. اگر بازار تنظیم باشد کسی نمیتواند

سودجویی کند.

دبیر انجمن تولیدکنندگان و تأمین کنندگان برنج ایران گفت: دولت
به قولهایی که داده عمل کرده است، واردات برنج در سطح کلان بر

عهده جهاد کشاورزی است و مستمر در حال انجام است.
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